
Rada Miasta Włocławek 
Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej 

Protokół nr 1 

1 Posiedzenie w dniu 25 stycznia 2024  
Obrady rozpoczęto 25 stycznia 2024 o godz. 12:30, a zakończono o godz. 12:51 
tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Lewandowski 
2. Wanda Muszalik 
3. Elżbieta Rutkowska 
4. Ewa Szczepańska 
5. Małgorzata Szymańska 
6. Piotr Zwoliński 

1. Sprawy organizacyjne. 
 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej radna Ewa 
Szczepańska przywitała wszystkich zgromadzonych na obradach, następnie po 
stwierdzeniu kworum, przewodnicząca przedstawiła obowiązujący porządek obrad. 
Zwróciła się z pytaniem, czy radni chcą zabrać głos w sprawie porządku obrad. Z 
uwagi na brak głosów co do zmiany aktualnego porządku, przewodnicząca Komisji 
przeszła do realizacji kolejnego punktu.  
 
2. Przyjęcie Sprawozdania z działalności Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej w roku 
2023. 
 
Wprowadzenia do punktu dokonała przewodnicząca Komisji, pani Ewa Szczepańska, 
informując, iż cała treść Sprawozdania została przesłana w zawiadomieniu o 
posiedzeniu Komisji. Następnie przewodnicząca spytała Radnych czy po zapoznaniu 
się ze Sprawozdaniem, chcieliby zgłosić zmiany. W związku z brakiem głosów, 
przewodnicząca przystąpiła do głosowania.  

 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie Sprawozdania z działalności Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki 
Społecznej w roku 2023. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 



Małgorzata Szymańska, Piotr Zwoliński 
 

3. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2024 rok. 
 
Wprowadzenia do punktu dokonała przewodnicząca Komisji, pani Ewa Szczepańska, 
informując, iż cała treść Planu pracy Komisji została przesłana w zawiadomieniu o 
posiedzeniu Komisji. Następnie przewodnicząca spytała Radnych czy po zapoznaniu 
się ze planem pracy, chcieliby zgłosić zmiany. W związku z brakiem głosów, 
przewodnicząca przystąpiła do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie planu pracy Komisji na 2024 rok. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 
Małgorzata Szymańska, Piotr Zwoliński 
 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok. 
 
Wprowadzenia do punktu dokonała pani Joanna Kowalewska z Wydziału  Zdrowia 
informując, że jak co roku przedstawiane są propozycje działań Miasta Włocławek w 
sprawie rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałaniu narkomanii. 
Pomimo iż zadania są kontynuowane to jednak wnioski z poprzednich lat wzbogacają 
wszystkich o doświadczenia które warto zawierać w nowych programach. W związku 
z powyższym pani Joanna poprosiła o pozytywne zaopiniowanie projektu. 

 W związku z brakiem głosów, Przewodnicząca przystąpiła do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 
Małgorzata Szymańska, Piotr Zwoliński 
 
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. 
„Program wsparcia leczenia niepłodności metodą zapłodnienia pozaustrojowego in vitro dla 
mieszkańców miasta Włocławek na 2024 rok”. 



Wprowadzenia do punktu dokonała pani Joanna Kowalewska z Wydziału  Zdrowia 
informując, że w związku tym iż bezpłodność jest istotnym problemem mieszkańców 
naszego miasta rada Miasta Włocławek w 2021 roku przyjęła program leczenia 
niepłodności metodą zapłodnienia pozaustrojowego in vitro na lata 2021-2023. W 
związku z tym, że problem nie został rozwiązany i nie zostanie rozwiązany w 
najbliższym czasie koniecznym jest kontynuacja programu. W związku ze zmianą 
ustawy o świadczeniach opieki zdrowotnej, od czerwca 2024 roku ma ruszyć 
rządowy program  który będzie finansowany ze środków budżetu państwa. Gdy tylko  
Wydział Zdrowia będzie posiadał więcej szczegółów w kwestii terminu finansowania, 
z pewnością takie informacje zostaną przekazane mieszkańcom i radnym. Ponad to 
zwiększa się kwota zaplanowana na ten program oraz możliwa liczba podjęcia prób 
objętych finansowaniem, z 1 do 3. 

W związku z brakiem głosów, Przewodnicząca przystąpiła do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. „Program wsparcia 
leczenia niepłodności metodą zapłodnienia pozaustrojowego in vitro dla 
mieszkańców miasta Włocławek na 2024 rok”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 
Małgorzata Szymańska, Piotr Zwoliński 
 
6. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Nie wniesiono. 
 
7. Zakończenie obrad Komisji. 

W związku z realizacja wszystkich punktów porządku obrad, przewodnicząca Komisji 
zakończyła posiedzenie w dniu 25 stycznia 2024 roku. 
 

Przewodnicząca Komisji  

Rady Miasta Włocławek 

 
Przygotował(a): Christopher Ciesiul 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


